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    Блаженнійший Митрополит Київський і всієї України Епіфаній 29 вересня 
2024 року на площі перед Свято-Михайлівським Золотоверхим монастирем 
разом з архієпископом Володимирським і Нововолинським Матфеєм та 
представником координаційного центру Волинської обласної військової 
адміністрації Назаром Романюком передав портативні польові кухні для 
потреб Сил Оборони України.
   За підтримки Благодійного фонду «Шведський центр допомоги» до столиці 
було доставлено 600 таких польових пристроїв, які відтепер слугуватимуть 
для приготування їжі воїнам-захисникам Батьківщини.
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ФУНДАЦІЯ ФУНДАЦІЯ 
«ПРОМІТЕЇВ ОТВІТ»«ПРОМІТЕЇВ ОТВІТ»

Головним пріоритетом Фундації  з осідком у США Головним пріоритетом Фундації  з осідком у США 
є   сприяння   у  збереженні української свідомості  та є   сприяння   у  збереженні української свідомості  та 
ідентичності , культурної спадщини і традиції серед  ідентичності , культурної спадщини і традиції серед  

широкого громадського загалу , особливо серед студентів широкого громадського загалу , особливо серед студентів 
вищих навчальних закладів в Україні та за  кордоном, вищих навчальних закладів в Україні та за  кордоном, 
надання фінансової і моральної допомоги  науковцям, надання фінансової і моральної допомоги  науковцям, 

студентам, винахідникам,  громадським активістам іншим студентам, винахідникам,  громадським активістам іншим 
чинникам, котрі формують громадянське суспільство чинникам, котрі формують громадянське суспільство 
та демократію в Україні.  За чинним американським та демократію в Україні.  За чинним американським 

законодавством пожертви надіслані до Фундації законодавством пожертви надіслані до Фундації 
«Прометеїв отвіт»  не підлягають оподаткуванню.«Прометеїв отвіт»  не підлягають оподаткуванню.
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